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 Kuupäev: 13. märts 2025 

 Asukoht: Jüri Kool 

 Juhatas: Koolijuht 

 Osalejad: Hoolekogu liikmed 

 

 Mobiiltelefonid ja nutiseadmed koolis 

 Hoolekogu toetas kooli poolt pakutud nutiseadmete kasutamise kokkuleppe teksti. 

 Otsustati tõsta teadlikkust ja rikastada vahetunde aktiivsete tegevustega, näiteks: 

o Kutsuda õpilastele esinema Roosa Banaanike, kes räägib nutiseadmete 
kasutamisest ja selle mõjudest. 

o Julgustada õpilasi ise vahetundi tegevusi tooma, näiteks tuues kaasa väikseid 
lauamänge. 

o Jagada infot ja tegevusvõimalusi Stuudiumi kaudu kõigile lapsevanematele ja 
õpilastele. 

 Teiste koolide kogemused selles valdkonnas on piiratud, sest paljud pole veel nii 
kaugele jõudnud. 

 Teadlikkuse tõstmine: 

o Kaasata nutiteemat teistesse ainetundidesse. 

o Pakkuda veebipõhiseid materjale ja mänge (nt Tark Pähkel, Jaan Aru materjalid). 

 Järgmised sammud: Koolijuht saadab nutikokkuleppe teksti hoolekogu liikmetele, kes 
saavad pakkuda täiendusi ja loosungeid. 

 Oluline märkus: Seadmete/telefonide konfiskeerimine kooli poolt ei ole lubatud. 



 

 Veipimine ja teadlikkuse tõstmine 

 Üldine olukord on paranenud: 

o Nooremad õpilased veipivad vähem. 

o Õpilased on sotsiaalmeediast saadud info tõttu rohkem teadlikud. 

o Vähem liikumist veipimisega seotud aladel (nt tammesalu juures). 

o Gümnaasiumis on veipimine siiski suurem mure. 

 Teadlikkuse tõstmise fookuspunktid: 

o Rõhutada keskkonnamõjusid, sest noortele läheb see teema korda. 

o Tõsta esile, kui kulukas veipimine tegelikult on. 

o Selgitada terviseriske, kuid vältida liiga „moraalitsevat“ tooni, et see ei tekitaks 
vastupidist efekti. 

 Lahendused: 

o Kool jätkab 1:1 sekkumisi ja 0-tolerantsi poliitikat. 

o Kaasatakse KOV lastekaitsespetsialist ja teema kajastatakse terviseõpetuse 
ning koostöötundides. 

o Veipimise ennetamise osas ei korraldata suurt kampaaniat paralleelselt 
nutiseadmete teemaga, et sõnumid ei seguneks ja oleksid tõhusamad. 

 

 Suhtluse parandamine lastevanematega 

 Hoolekogu liikmed on kättesaadavad vanematele, nende nimed lisatakse kooli 
kodulehele. 

 Parandame infoliikumist: 

o Hoolekogu järgmise istungi päevakord saadetakse eelnevalt välja. 

o Lapsevanematel on võimalus saata ettepanekuid hoolekogu üldaadressile. 

o Koosolekute protokollid avaldatakse kooli kodulehel. 

 Otsustati mitte luua eraldi lapsevanemate chatti, kuna see võib muutuda liiga 
koormavaks ja ebaefektiivseks. 



 

 Muud teemad 

Õpetajate palgaprobleem ja koolide ebavõrdsus 

 Murekoht: Riigigümnaasiumide õpetajad saavad kõrgemat palka, mis võib viia Jüri Kooli 
õpetajate lahkumiseni. 

 Arutelupunktid: 

o Palgamudeli arutelu algab, kuid hetkel ei ole kindlust, millised muudatused 
tehakse. 

o Hariduskokkuleppe järgi lisandub astmepõhine palgatõus alates 2026. aastast. 

o Vajalik oleks ühtsem palgakorraldus, et vältida ebavõrdsust kohalike ja 
riigikoolide vahel. 

 Hoolekogu tegevus: 

o Kogutakse kokku ametiühingu pöördumine ja soovid. 

o Valmistatakse ette märgukiri, et rõhutada lapsevanemate toetust õpetajate 
palgatõusu vajalikkusele. 

o Vallaga suheldakse edasi, vajadusel osaleb hoolekogu liige palgateemalistel 
kohtumistel. 

Tehnilised ja koolikorralduse küsimused 

 Koolijuhil paluti uurida, kas menüü kuvamist mobiilivaates saaks parandada. 

 Arutati kooliaegade tabeli korrektuuride vajadust – hetkel kellaaegu ei kuvata õigesti, 
koolijuht selgitab välja, kas saab teha eraldi tabeli. 

 Madis (sädeinimene) kutsutakse kooli külalistundi andma. 

 

 Järgmise kohtumise teema ja kuupäev 

 Järgmise kohtumise fookus: Jüri Kooli arengukava (mida vanast versioonist üle võtta, 
mida uut lisada). 

 Kuupäev ja kellaaeg: 22. mai 2025 kell 16:00 

 



 Uus hindamissüsteem 

 Hoolekogu liige tundis huvi, kas kool on analüüsinud, kuidas uus hindamissüsteem 
toimib. 

 Koolijuhilt ülevaade: 

o Õpetajate tagasiside on olnud pigem positiivne. 

o Uus süsteem soodustab rohkem „4“ kui „5“ tulemusi, kuid teadmiste kvaliteet 
ei ole langenud. 

o Aasta lõpus teeb kool statistilise analüüsi, et hinnata tulemusi võrreldes 
varasemaga. 

o Stuudiumi hindetabelis on visuaalse lahenduse küsimus: praegu 
on punaseks märgitud ainult 0%, kuid varem oli punase tähistusega ka 
„2“ (endine 20%). Stuudiumi arendajatega suhtlemine on keeruline, kuid 
koolijuht püüab teemat tõstatada. 

o Gümnaasiumi vastuvõtt: 10. klassi astujatel on ebavõrdne olukord, sest osad 
tulevad 5-palli süsteemist, teised %-põhisest hindamisest. Tuleks arutada, 
kuidas seda võrdsustada. 

 Otsus: Koolijuht tõstatab selle teema uuesti ja hindamissüsteemi toimivust 
analüüsitakse aasta lõpus põhjalikumalt. 
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Hoolekogu esimees     Protokollija 


